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Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

3/2021. 
 

J E G Y ZŐ K Ö N Y V E  
 
 
Készült: 2021. július 29-én 9.00 órai kezdettel megtartott képviselő-testületi ülésről 

Ülés helye: Faluház tárgyalóterme, 2657 Tolmács, Sport utca 1. 

Az ülés vezetője: Hajnis Ferenc polgármester 

Jelen vannak: Hajnis Ferenc  polgármester 
 Dósa Istvánné alpolgármester 
 Gyuricza Gergő képviselő 
 Hámori Imréné képviselő 
 Jakus Szilvia képviselő 
 dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
 
 Vendég:  Kiss Zsófia óvodavezető 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester: 
Köszöntöm a képviselőket és a jelen lévőket, és Kiss Zsófia óvodavezető – pályázót. Megállapítom, hogy az 5 fő 
képviselő-testületi tagból 5 fő jelen van, így az ülés határozatképes és azt megnyitom. 
A jegyzőkönyv hitelesítésére felkérem Jakus Szilvia képviselőt. 
 
A jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta. 
 
Hajnis Ferenc polgármester: 
A kiküldött napirendi pontokhoz képest javaslom Egyebek napirendi ponton belül 2.1.-es napirendi pontnak az 
Általános Iskola és Óvoda épületéről lebontott cserepek ügyét, 2.2-es napirendi pontban a Nyugdíjas Klub 
támogatási kérelmét 2.3-as napirendi pontban a Kamerák áramellátásának kérdését, 2.4-es napirendi pontban a 
Leader pályázaton való indulás ügyét felvenni. 
 
 
A képviselő-testület a javasolt módosításokkal a napirendeket 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadta, és az alábbi napirendeket 
tárgyalja: 
 
Napirend 
 
1./ AKTUÁLIS NAPIRENDEK 
1.1. A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 

támogatására kiírt pályázaton való indulásról (előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester) 
1.2. Augusztus 13-i rendezvénnyel kapcsolatos kérelem (előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester) 
1.3. Döntés a Tolmácsi Kisbagoly Óvoda intézményvezetői pályázatáról (előterjesztő: Hajnis 

Ferenc polgármester) 
1.4. Falugondnoki Szolgálat létrehozásához Szakmai Program elfogadása (előterjesztő: Hajnis 

Ferenc polgármester) 
1.5. A Rétsági Általános Iskola Gyermekeiért Alapítvány támogatási kérelme (előterjesztő: Hajnis 

Ferenc polgármester) 
 
2./ EGYEBEK 
2.1. Általános iskola és óvoda épületéről lebontott cserepek értékesítése 
2.2.  Nyugdíjas klub támogatás iránti kérelme 
2.3.  Kamerák áramellátásának biztosítása 
2.4.  Leader pályázati lehetőség 

 
 

3./ ZÁRT ÜLÉS 
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3.1. Rendkívüli települési támogatás iránti kérelem. (előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester) 
3.2. Rendkívüli települési támogatás iránti kérelem. (előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester) 

 
  
 
1./ AKTUÁLIS NAPIRENDEK 
1.1. Napirend     A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához     

kapcsolódó támogatására kiírt pályázaton való indulásról 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Az anyagot megkaptátok, vélemény, kérdés? 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Legyen annyi, amennyi tavaly volt. Vagy most több három gyerekes család van? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Most arról kell dönteni, hogy indulunk-e a pályázaton! 
 
dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
Azt el kell dönteni, hogy hány m3 legyen! 46-ot igényelhetünk. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Tavaly mennyi volt? Elég annyi most is. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
56 m3-t lehetett volna, ebből 33 m3-t igényeltünk, és 30 m3-t kaptunk. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Elég volt a tavalyi mennyiség? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Igen. Igényeljük meg a 46 m3-t. 
 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, javaslat nem volt. 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki elfogadja, hogy 46 
m3 kemény tűzifára pályázzunk, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 
támogatására kiírt pályázaton való indulásról, és 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta 
és meghozta a következő határozatot:  
 

12/2021. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat 
 
Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Magyarország 2021. 
évi központi költségvetéséről szóló 2020. évi XC. törvény 3. melléklet 1.2.2.1. pontja alapján a 
települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 
támogatása jogcímen, a belügyminiszter által kiírt pályázat alapján 2021. évi szociális célú 
tűzifa vásárláshoz kapcsolódó támogatásra 46 m3 mennyiségű tűzifa vásárlására igényt nyújt be. 
 
A Képviselő-testület nyilatkozik, hogy Tolmács Község Önkormányzata a pályázati kiírásban 
előírt feltételeket vállalja, a szociális célú tűzifában részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér, 
valamint a támogatás igénybevételéhez szükséges 58.420 Ft önrészt a 2021. évi költségvetésben 
az üzemeltetési anyagok beszerzése soron, míg a felmerülő szállítási költségeket a 2021. évi 
költségvetésben az egyéb szolgáltatás rovaton tervezett keretösszeg terhére biztosítja. 
 
A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a támogatási igény benyújtása érdekében 
a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
Határidő: 2021. augusztus 31. 
Felelős: polgármester 
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1.2. Napirend      Augusztus 13-i rendezvénnyel kapcsolatos kérelem 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Ezt szóban terjesztem elő! Megkeresett Miklósi László és az alpolgármester asszony fia Dósa Roland és a 
Dunakanyar Rendezvényszervező Kft., hogy szeretnének egy Hooligans koncertet szervezni augusztus 13-án a 
sportpályánkon, és szeretnék, ha díjmenetesen bérbe adnánk a Dunakanyar Rendezvényszervező Kft részére. Ehhez 
testületi döntés kell, nyilván a testület nem fog elzárkózni előle. Az alapítványtól is szeretnék bérelni a sátrat. Én 
tájékoztattam őket, hogy ha az önkormányzat bérbe adja a pályát, akkor is minden felelősség rájuk hárul! A 
beléptetés, az egészségügy, a covid, mindenféle felelősség! Ha megérkezik felénk a rendezvénnyel kapcsolatos 
hivatalos kérelem, azt nekünk ki kell küldenünk a szakhatóságoknak. Nem hiszem, hogy ezt sikerül elintézni 15 
napon belül, ha csak nincs olyan kapcsolatuk, hogy ők elintézik! Mi nem vagyunk ennek kerékkötői! Legalábbis én ezt 
támogatni tudom! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Természetesen! Örülünk neki! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Ha létrejön, akkor ez egy nagyszabású rendezvény lesz! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Igen! Csík után egy második! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Tolmács hírneve! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Lehet valamit tudni arról, hogy a tolmácsiaknak ingyenes? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Semmit nem tudok! Szerintem ez profitorientált. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Aprópénz lesz ahhoz képest, amennyit kérnek máshol! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Részemről én támogatom, amiben tudunk segítünk is! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Én úgy tudom, hogy rajtuk kívül még jön két zenekar, és motoros bemutató is. 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, más javaslat nem volt. 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy 
a sportpályát ingyenesen biztosítsuk a Hooligans koncertre, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta az augusztus 13-i rendezvénnyel kapcsolatoskérelem, és 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:  
 

13/2021. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat 
 
Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés szerinti kérelmet 
megtárgyalta és a következő döntést hozza: 
Dunakanyar Rendezvényszervező Kft. részére egynapos rendezvény helyszínéül a futballpályát 
2021. augusztus 13. napján ingyenesen használatba adja, azzal a kikötéssel, hogy a rendezvény 
megszervezésével, lebonyolításával és biztosításával kapcsolatos feladatok felelősség- és 
költségviselője a rendezvény szervezője. Az ingyenes használatba adás részleteit a felek között 
megkötendő használatba adási szerződés tartalmazza. 
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Továbbá Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhívja a rendezvény 
szervezőinek figyelmét, hogy a veszélyhelyzet alatti hatályos védelmi intézkedések 
betartatásáról a rendezvény szervezője köteles gondoskodni. 
A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a futballpálya használatba adásával 
kapcsolatos szerződést megkösse. 
 
Határidő: 2021. augusztus 10. 
Felelős: polgármester 

 
 
 
1.3. Döntés a Tolmácsi Kisbagoly Óvoda intézményvezetői pályázatáról 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Egy pályázat érkezett, a jelenlegi óvodavezető részéről. A döntőbizottság is megtárgyalta a pályázatot. Át is adom a 
szót Hámori Imréné képviselő, bizottság elnökének, hogy tájékoztasson minket a bizottság javaslatáról. 
 
Hámori Imréné képviselő 
A pályázatot nagyon jónak ítéltük! Mindenkinek az volt a véleménye, hogy Kiss Zsófia pályázónak határozottabbnak, 
erélyesebbnek és következetesebbnek kell lennie, amennyiben megválasztásra kerül. Ezt a jegyzőkönyvben le is írtuk. 
Felolvassak egy-két dolgot a jegyzőkönyvből? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Igen. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Idézek, ezt én mondtam: A pályázatot nagyon jónak tartom, büszke vagyok arra, hogy a mi óvodánkat széppé, 
csinossá, gyermekközpontúvá, esztétikussá tetted! Fejlesztettétek mindenféle szempontból a többiekkel karöltve, ez 
közös munka a te irányításoddal. Reálisak a céljaid rövidebb és hosszabb távra. Örülök, hogy a gyermeklétszám 
magas. Jó a kisugárzásod, szereted a gyerekeket. Ha megválasztanak szeretném kérni, hogy tisztalappal indulj, a 
munkaköri leírást következetesen tartsd be minden munkatársaddal.  
Szeteiné: Célszerű lenne nyílt napot tartani, hogy a szülők tájékozódni tudjanak, hogy telik a gyermekek napja, 
hogyan dolgoznak az óvónők. A szakmai anyagodban szerepel, hogy „a vezetői funkciók gyakorlati alkalmazása”, ezt 
szeretnénk kérni, hogy érvényesüljön. Egyébként jól menedzseled az óvodát! 
A bánki vezetőóvónő a dolgozók életkorára kérdezett rá, utána elmondta, hogy: nekem az első nehéz dolgom akkor 
volt, amikor egy dolgozót kellett felvenni, és folyamatosan azt éreztem, hogy nem fogok tudni vele együtt dolgozni, 
végül a próbaidő alatt el kellett küldenem. Ezeket fel kell vállalni.” Ez is ahhoz tartozik, hogy mondtuk a megújulást!  
Ezt én mondtam: A vezetői feladatok ellátását a csoportmunka után tudod csak elvégezni, így nem könnyű a dolgod.  
Szeteiné: Részt veszel a közéletben, semmire nem mondasz nemet! Mindent pártolsz, ez nagyon pozitív! Az óvoda 
érdekeit jól képviseled, megújulási folyamatra kész személy vagy. Szellős, levegős, tágas, tiszta az óvoda, jó érzés 
bemenni. A gyerekek sokoldalú fejlesztését elsődlegesnek tartó, együttműködő vezető vagy. Vezetői ismereteidet jól 
ötvöződnek pályamunkádban. Folyamatosan képzed magad, az önképzés jól működik nálad, nem csak magad miatt, 
hanem az óvoda miatt is! 
Tudják-e a dolgozóid, hogy neked mennyi sok feladatod van a vezetői pozíció miatt? Talán tudatosítani kellene 
kollégáidban! Sokszor hétvégén is benn vagy, látjuk, hogy elhivatott vagy! Azt is fontosnak tartottad, hogy még 
velünk is tartsd a kapcsolatot, ez nagyon szép dolog. Az eddigi tapasztalatok alapján alkalmasnak tartalak az 
óvodavezetésre! 
A bánki vezetőóvónő: A szakmai anyagod, és az általam ismert tevékenységed alapján én azt kívánom, hogy a 
kisbagoly óvoda egyszer lehessen nagybagoly a te vezetésed alatt! 
Tehát a véleményező bizottság Kiss Zsófia óvodavezetői pályázatát, szakmai anyagát megismerve támogatja és 
elfogadásra javasolja. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Köszönöm a tájékoztatást, tehát a bizottság elfogadásra javasolja a pályázatot. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Igen! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Van-e valakinek hozzászólása? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
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Nekem lenne! Zsófi, írtad a pályázatodban a csapatépítést, ezt akár egy magasabb szintre is lehetne vinni, tehát akár 
egy szakember bevonásával. Kívülről úgy tűnik - lehet, hogy én nem jól látom – de neked könnyebb lenne a dolgod, 
ha egy külső szem segítene ebben. 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Igen, csak annak van díja. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Ha ezen az áron egy szuper óvodát tudunk varázsolni, akkor szerintem megéri! Nem tudom a többiek, hogy 
gondolják ezt, de én így gondolom! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Szarka Emese foglalkozik ilyennel, nála írtam a szakdolgozatomat, és volt már is itt nálunk. Akkor nem volt anyagi 
vonzata, mert lehet, hogy engem segített ezzel. Most, ha konkrétan a csapatot segítené, annak lehet, hogy volna 
anyagi vonzata. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Szerintem az óvodánk érdekében jó lenne. 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Ha mi azt mondjuk, hogy támogatjuk, akkor nyugodtan utána nézhetsz ennek. 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Jó, köszönöm szépen! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Én azt javaslom, hogy egy kicsit álljál jobban a sarkadra, mert gondolom te is tudod, hogy még mindig mondják, 
hogy még van probléma ezzel is, azzal is. Legyél kicsit keményebb! Az biztos, hogy egy vezetői állás nem egy hálás 
feladat, de muszáj kicsit szigorúnak lenni! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Célszerű leosztani a feladatot. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Igen, és megkövetelni és betartatni! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Igen. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Ott a munkaköri leírás, azt rögtön el kell készíteni, és nem is nagyon kell mondani, elég eléjük tenni! A panaszok! Ezt 
soha nem értettem, hogy miért nem az óvodavezetőt keresik meg, hiszen nyitott rá! Miért rögtön a polgármestert kell 
keresni?! Én majdnem 40 évig vezető voltam, nagyon sok esetben a panaszoknak nincs reális alapja! Fölnagyítják! 
Persze követhet el az ember hibákat! Én azt látom, hogy határozottabbnak kell lenned! Az óvoda is egy munkahely, a 
gyerekek érdekében meg kell követelni bizonyos dolgokat, és akkor szerintem nem lesz baj! És megbeszélni a 
problémákat, mert szerintem te erre alkalmas vagy! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Tudni kell a képviselőknek, hogy voltak nálam olyan bejelentések – nem Zsófi ellen -, a vezető egyik beosztott 
irányítása alatt áll. Erről beszéltünk is személyesen Zsófival, ahol rajtam kívül jelen volt a jegyző asszony és az 
alpolgármester asszony is. Szerintem a panaszokba van valami igazság, hogy van ott egy beosztottad, aki nagyon 
karakteres személy, és az volt a panasz, hogy nem is te vezeted az óvodát, hanem ez a személy! Ez így van? 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Én nem érzem így! Ezt továbbra is ki merem jelenteni! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Én beszéltem sok emberrel, akik szerint így van! Szakmailag nagyon jól vezeted az óvodát, ezt senki nem fogja 
megkérdőjelezni! Ha az a valaki továbbra is úgy viselkedik lehet őt szóbeli figyelmeztetésben, majd írásbeli 
figyelmeztetésben részesíteni, ha ez sem ér semmit, akkor sajnos meg kell tőle válni. Sokan jelentkeznének a helyére! 
Én, mint polgármester nagyon keveset járok az óvodába, de miért? Azért, mert az óvoda jó kezekben van! Zsófi sok 
mindent megoldott, vagy ha nem, akkor telefonál nekem és meg tudtuk oldani, és ez most is így van! 
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Tennék egy javaslatot! Az én véleményem az, hogy Zsófit nevezzük ki óvodavezetőnek 1 évre! Ennyi idő alatt 
kiderül, hogy a beosztottaddal felmerülő problémákat sikerül-e megoldani! Szakmailag semmi probléma, nagyon jól 
csinálod! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Én, természetesen az 5 év mellett vagyok! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Én azért vagyok az 1 év mellett, hogy kicsikarjuk belőled, hogy igenis állj a sarkadra! Nagyon pozitívan és 
jószándékkal viszonyulsz mindenkihez, és nem veszed észre, amikor irányítanak, rángatnak a dróton! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Ez szerintem is így van! Galamblelkű! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Én is az 1 évvel értek egyet! Jó lesz neked az 1 év, hogy egy kicsit megkeményedjél! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Én az 5 év mellett voksolok! Ha az ember érzi a bizalmat, akkor jobban magáénak érzi a feladatot, mintha 1 év alatt 
gyorsan meg kell mutatnia! A bizalom, az jobb ösztönző! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Sok mindent nem kell 1 év alatt mutatni, csak egy dologgal van probléma! Nem a munkájával! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Én azt látom, hogy bármit mondunk, arra ő vevő, nyitott! Ha elmondjuk, hogy ezt az egy problémát kezelje kicsit 
erősebben, szerintem megoldja. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Az a baj, hogy a problémával kapcsolatban már volt pár elbeszélgetésem Zsófival, és úgy tűnik nem oldódott meg! 
Ez az én véleményem! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Én a második beszélgetésünknél kissé meglepődtem, mert azt hiszem sikerült helyre tenni a problémát! Az, hogy 
valaki egyszer volt egy ilyen problémája, és folyton csak ezt hajtogatja nem azt jelenti, hogy még mindig fennáll! A 
szülők sokáig be sem járhattak az óvodába a pandémia miatt! Az udvari megnyilvánulásainkat láthatták a szülők, de 
hogy odabenn mi történik és hogyan beszélünk azt honnan tudnák? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
A második beszélgetésnél elmondtam neked, hogy volt belső információm is! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Egy csapattag? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Bocsánat, nevet nem mondok! Ez elmúlt, most egy tiszta lappal lehet kezdeni! Nyilván támogatom a kinevezésedet, 
de egyelőre csak egy éves megbízást javaslok! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Én is tájékozódtam kollegáktól is, szülőktől is, mondtak negatív dolgokat, de ez egy olyan borzasztó helyzet! A 
szülők pedig mondanak minden féléket! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Lehet, hogy nem mind igazat, nyilván, persze! A szülők nem a Zsófira panaszkodnak! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Nyilván valami van, ha többen is elkezdenek erről beszélni, de nem biztos, hogy minden úgy van, ahogy gondolják, 
mert ki tudja, hogy a valóságot mennyire ferdítik el! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Hát igen, sajnos ezek a dolgok nem egyserűek! Nekem is nehéz dolgom volt annak idején vezetőként! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Te is olyan galamblelkű vagy!  
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Hámori Imréné képviselő 
Ha valaki mond valamit az egyik munkatársadra, akkor célszerű szembesíteni őket! Nagyon szeretnélek téged 
továbbra is itt látni! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Amúgy a kollégáiddal meg vagy elégedve Zsófi? Ne válaszolj rá, mert közben rájöttem, hogy nyílt ülés! Ha úgy érzed, 
hogy probléma van, akkor tedd meg a kellő lépést! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Én gondoltam, hogy nincsenek velem megelégedve, mert különben a második ciklusomnál nem kellett volna 
pályázatot kiírni. Átgondoltam a helyzetet, vállalom, és ha 1 évre neveztek ki, akkor 1 évre. Valahol igazatok lehet. Én 
örömmel végzem itt a munkámat! Megvannak a munkaköri leírások, a munkatervek, egész jó összhangban vannak a 
dokumentumok, egymásra épülnek. Valóban hajlamos vagyok arra, hogy nem mondom el, hogy nekem még millió 
dolgom van, és valóban szigorúbbnak kell lennem a munkatársakkal. Azt hittem, hogy példát mutatok, és majd 
követnek az embereim. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Az is egy példamutatás, hogy a sarkadra állsz, és szigorúbb vagy! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
És már is kevesebb munkád lesz! Tudja mindenki, hogy mi a dolga! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Igen, ez így van. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Az biztos, hogy olyan óvoda nincs, amivel minden szülő elégedett. 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Ez így van. Elfogadom a meglátásotokat, és igyekszem ennek megfelelően vezetni az óvodát. 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, más javaslat nem volt. 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy 
az óvoda vezetésével Kiss Zsófia pályázót bízzuk meg 1 évre, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta az óvodavezetői pályázatot, és 3 igen szavazattal, 2 nem szavazattal, 
tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:  
 

14/2021. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat 
 
Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. 
évi CXC. törvény (a továbbiakban: Nkt.) 83.§ (2) bekezdés f) pontjában meghatározott 
jogkörében eljárva, a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/A.§ (1) 
bekezdése alapján a Tolmácsi Kisbagoly Óvoda óvodavezetői állás betöltésére meghirdetett 
pályázatra beérkező pályázatok alapján – figyelembe véve a közalkalmazottak jogállásáról szóló 
1992. évi XXXIII. törvény 20/A.§ (6) bekezdése alapján kijelölt, 3 fős szakértelemmel 
rendelkező bizottság véleményét – a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 
történő végrehajtásáról szóló 326/2013.  
(VIII.30.) Korm. rendelet (továbbiakban: Korm.rendelet) 22.§ (1) bekezdésében foglaltaknak 
megfelelően, Kiss Zsófia pályázót 2021. augusztus 1. napjától határozott időre, 2022. július 31. 
napjáig - a kinevezés szerinti munkaköre mellett - megbízza a Tolmácsi Kisbagoly Óvoda 
óvodavezetői munkakörének  
betöltésével, illetve az óvodavezetői feladatok ellátásával.  
Az óvodavezető illetményét a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény, 
valamint a Korm. rendelet rendelkezései szerint kell megállapítani. 

 
Határidő: 2021. augusztus 10. 
Felelős: polgármester 
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1.4. Napirend      Falugondnoki Szolgálat létrehozásához Szakmai Program elfogadása 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
A falugondnoki szolgálat az új busz beszerzéséhez fog kelleni. A szakmai programot nem tudjuk elfogadni, mert azt 
jobban ki kell dolgozni, erre van még 60 napunk. A következő testületi ülésen fogjuk tárgyalni. Most arról tudunk 
dönteni, hogy létrehozunk egy falugondnoki szolgálatot és kérelmezzük az ehhez szükséges engedélyt. Ez a 
buszpályázat feltétele, sajnos. Az állam a falugondnok bérét finanszírozza. Amennyiben nem nyerünk, akkor nem 
hozzuk létre a falugondnoki szolgálatot!  
 
Hámori Imréné képviselő 
A falugondnoki állás nagyon sok rétű feladattal jár, ahogy olvastam! Szerintem mással nem is fog tudni foglalkozni! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Ez majd kialakul, meglátjuk! A szakmai programról pedig később beszélünk! 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, más javaslat nem volt. 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirendi téma tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, 
hogy Falugondnoki Szolgálatot létrehozzuk, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta a Falugondnoki Szolgálat létrehozását, és 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül meghozta a következő határozatot:  
 

15/2021. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat 
 

Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Falugondnoki Szolgálat létrehozása 
című előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza: 
 
1./ Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – a szükséges engedélyek 
beszerzését követően – Falugondnoki Szolgálat létrehozását határozza el. 
 
2./ A Képviselő-testület hozzájárul a Falugondnoki Szolgálat működési engedély kiadása iránti 
eljárás lefolytatásához. 
 
 
Határidő: 2021. augusztus 31. 
Felelős: polgármester 

 
 
 
1.5. Napirend      A Rétsági Általános Iskola Gyermekeiért Alapítvány támogatási kérelme 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Láttátok a kiküldött anyagot, kérem a véleményeket, javaslatokat! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Nem ez az első eset, hogy tolmácsi gyerekeket is visznek táborozni, ez 5. vagy 6. éve tart. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Ha van rá lehetőségünk támogatni kellene! Nem tudok összeget mondani, adjatok javaslatot! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
A kérdés az, hogy az itteni gyerekekre fordítanák azt a pénzt, amivel támogatjuk őket? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Nem, azt az alapítvány kapná, amiből fedezni tudna valamit a táborozás költségéből! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Láttátok, hogy a táborozás költsége 483.870 Ft 
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Jakus Szilvia képviselő 
A külön busz költsége is tudjátok milyen sokba kerül! Ezzel is terhet akarnak levenni a szülőkről. Nagyon jó 
kezdeményezés, ez a gyűjtögetés, azt tudom, hogy nagyon kevés pénz jött nekik össze! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Az alapítvány nonprofit jellegű? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
A tábort egy országos egyesület szervezi a magyarországi erdészetekkel együtt. Az iskolákkal van egy megállapodásuk, 
vagy nem tudom pontosan! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Ezek a gyerekek utána tarthatnának valamilyen formában élménybeszámolót! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Igen. 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Összesen hányan mennek? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Sokan. 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Jó lenne tudni, hogy a tolmácsiak hány százalékban vannak, akkor tudnánk viszonyítani a támogatás összegét. Most 
így nem tudjuk, hogy hány gyermek költsége a 480 eFt. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Mindjárt meg tudom mondani! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Mert, ha 10 %-a tolmácsi, máris tudjuk, hogy mennyivel támogassuk! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
A tolmácsiak közül én csak egy gyerek rászorultságát tudom elfogadni, a többiét nem! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Ez nem rászorultsági alapon van! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Ezt írja: „A családok nagy részének nehéz kifizetni a rájuk eső összeget, ráadásul van olyan család, ahonnan két 
gyermek is részt vesz valamelyik táborban. Sajnos az utazási költségek miatt kérdésessé vált, hogy a táborba el 
tudunk-e utazni.” Ezt én értem, nem is azt mondom, hogy ne támogassuk. Hogy volt meghirdetve a táborozási 
lehetőség? Rászorultsági alapon? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Bárki mehetett! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Lehet, hogy egy rászorult nem is mert jelentkezni! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Segítő közeg az iskola, aki olyan, azt felkarolják! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Akkor most sikerült megtudnod, hogy összességében hány gyerek megy? Ez az összeg lehet, hogy két buszt fedez, 
vagy még többet! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
39 gyerek! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Az pont egy busz! 
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Dósa Istvánné alpolgármester 
Én úgy gondolom, hogy valamennyit adjunk! Megkerestek, oda járnak a gyerekeink! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Ezt mondtam, tessék javaslatot tenni! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
40.000 Ft! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Az úgy körülbelül jó. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Azt tudom, hogy eddig 20.000 Ft érkezett az alapítvány számlájára. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Az szomorú! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Mennyibe kerül/fő egy ilyen tábor? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
28.000 Ft + a buszköltség, ami 12.000 Ft / fő, és hat napot vannak, és a 28-ban a napi háromszori étkezés van 
benne, minden mást az erdészet áll. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Az alapítvány a buszköltségre kéri, nem az egyéb más kiadásra! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Igen! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Én 60.000 Ft-ot javaslok! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Nem lehet azt csinálni, hogy az alapítványnak nem adunk, de a tolmácsiakat külön-külön támogatnánk? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Az alapítvány kérte, és fontos a jó kapcsolat! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Nem tudom, hogy miért hívják a tolmácsiakat, ez a köret? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Nem! Oda járnak iskolába a gyerekek, és nekik is megvan a lehetőség, mint bárkinek! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Ahhoz képest, hogy alapítványi nyaralás, szerintem elég drága! Nem? 
 
dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
Ennyibe kerülnek a táborok! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Ettől még drágábbak! 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, más javaslat nem volt. 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki elfogadja, hogy a 
Rétsági Általános Iskola Gyermekeiért Alapítvány által augusztus hónapban szervezett tábor utaztatási költségeit 
támogassuk, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
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A Képviselő-testület megtárgyalta a Rétsági Általános Iskola Gyermekeiért Alapítvány támogatás iránti kérelmét, és 3 
igen szavazattal, 1 tartózkodással, 1 ellenszavazat nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:  
 

16/2021. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat 
 

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy a Rétsági Általános Iskola Gyermekeiért Alapítvány által 
augusztus hónapban a Zemplénbe szervezett Erdei Gyalogos Vándortábort támogatja, ennek 
keretében 40.000 Ft összeggel hozzájárul az utazási költségekhez, mely összeget a 2021. évi 
költségvetéséből elkülöníti, ezzel is támogatva a tolmácsi gyermekek kirándulását. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a fenti összeg kifizetéséről gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
 
2. Napirend         Egyebek 
2.1. Napirend      Általános iskola és óvoda épületéről lebontott cserepek értékesítése 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Ugye csinálják az iskola-óvoda cserepezését, a játszótér felőli rész már készen van, viszont a sok bontott cserép még 
ott van lepakolva a fal mellett. Nagyon sokan érdeklődtek, hogy mi lesz a cserép sorsa. Sokan vinnének belőle, 
többek között én is. Döntsünk róla, hogy minél előbb tűnjön el a játszóudvarról! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Ezt szerettem volna én is megkérdezni, hogy mikor szállítják el a bontott cserepet. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Az óvodakezdés első hetében még legyetek egy kis türelemmel, fokozottabban figyeljetek a gyerekekre, menjetek 
lentebb egy kicsit, hogy ne történjen semmi baj. Péntekig elszállíttatjuk. 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Jó. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Sajnos az esőzések miatt kicsit csúsztak! A bontott cseréppel kapcsolatban az a javaslatom, hogy a tolmácsiaknak – 
akikről tudjuk, hogy építkeznek és nem kereskedni akarnak - adjuk ingyen. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Szerintem jó ötlet. 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Lehetne több ütemben, hogy mondjuk, aki szeretne vinni belőle, az vigyen első ütemben x mennyiséget, és ha marad, 
akkor vihet többet. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Szerintem ne bonyolítsuk! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Szerintem se! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Akkor nem kell korlát, hogy mondjuk 1.000 db / fő? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Szerintem nem. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Rengeteg az a cserép! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
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Lehet az is, hogy mindenkinek 10 Ft / db és vigye, aki akarja! De én ingyen adnám szívem szerint! úgy is ott lesz 
valaki mindig, aki felügyeli, hogy ki mennyit vihet. Különben 960 m2 az intézmény tetője. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Az nem kevés! És egy m2-ben hány darab cserép van? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Nem tudom, de rengeteg cserépről beszélünk! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Lehetne 300 db cserép egy személynek a korlát, ha többet szeretne, akkor beszéljen veled! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Szerintem, aki szeretne vinni belőle az mindenképpen velem egyeztessen. 
Zsófi, ezért kértelek, hogy maradj eddig a napirendig, mert arra szeretnélek kérni, hogy a balesetveszély miatt 
fokozottan figyeljetek a gyerekekre az első héten! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Jó, rendben! Ezért mondtam, hogy kiírtam, hogy jövő héten nyitunk, szeretnénk, ha minél előbb rend lenne. Ahol a 
kültéri játékok vannak, azért veszélyes kategória! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Ott azért még kell majd egy nagytakarítás az udvaron! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
A homokozó is tele van törmelékkel! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Ha gondolod átjöttök a parkba, vagy a közibe. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Tábor lesz a jövő héten! 
 
Kiss Zsófia óvodavezető 
Megoldjuk, majd kicsit távolabb játszunk a gyerekekkel. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Jól van! 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, más javaslat nem volt. 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki elfogadja, hogy az 
iskola-óvoda tetőről lebontott cserepet a tolmácsi lakosok ingyen vihessék el, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta a bontott tetőcserép értékesítését és 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:  
 

17/2021. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat 
 
Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az iskola-óvoda 
tetőről lebontott cserepeket a tolmácsi lakosok ingyen elvihetik, a polgármesternél történt 
előzetes igénybejelentést követően. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
Kiss Zsófia pályázó – óvodavezető elköszönt és távozott a testületi ülésről. 
 
 
 
2.2. Napirend      Nyugdíjas klub támogatás iránti kérelme 
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Hajnis Ferenc polgármester 
A nyugdíjas klub vezetője hívott fel telefonon, hogy mennének fürdőkbe, kirándulni, stb. és szeretnék, ha az 
önkormányzat támogatás nyújtana ehhez. 200.000 Ft-ot kérnek. Klári azt mondta, hogy civil szervezetek támogatás 
nincs betervezve a költségvetésbe, de van pénzünk, megoldható. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Támogassuk őket, mert rájuk mindig lehet számítani! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Én is így gondolom! Jegyző asszony, ezt Klárival egyeztesd le, hogy a költségvetésből honnan irányozzuk elő! 
 
dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
Jó. 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, más javaslat nem volt. 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki elfogadja, hogy 
200.000 Ft-ot biztosítsunk a nyugdíjas klubnak, kérem, kézfeltartással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta a nyugdíjas klub támogatás iránti kérelmét és 5 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:  
 

18/2021. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat 
 
Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Dávid Imréné 2657 Tolmács, Szent 
Lőrinc út 65. szám alatti lakos a Nyugdíjas Klub 2021. évi támogatására irányuló kérelmét 
megtárgyalta és a következő döntést hozza: 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy a Nyugdíjas Klubot az államháztartáson kívüli pénzeszköz 
átadásától és átvételéről szóló 13/2013. (IX.18.) önkormányzati rendeletben foglaltak szerint 
 

200.000,- Ft összeggel támogatja, 
 
mely összeget a Tolmács Község Önkormányzata a 2021. évi költségvetésének terhére 
elkülöníti. 
A támogatás utólagos elszámolás mellett a támogatott képviselőjének, Dávid Imréné részére a 
házipénztárból kerül kifizetésre. A támogatás kifizetése egy összegben történik. 
 
A támogatás felhasználásának határideje: 2021. december 31. 
A támogatás felhasználásáról a hivatkozott önkormányzati rendeletben foglaltak szerinti 
elszámolás határideje: 2022. március 31. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatásra vonatkozó támogatási 
megállapodást kösse meg és gondoskodjon a fenti összeg kifizetéséről. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
 
2.3. Napirend      Kamerák áramellátásának biztosítása 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
A kamerák felszerelése megtörtént, de az átjátszóknak áramellátás kell. Négy ilyen lenne a faluban, a tulajdonosokkal 
beszéltem, nem zárkózik el senki. Már java része be is van kötve, de ezt valamivel honorálni kell a magánszemélyek 
felé. A kivitelező azt mondta, hogy máshol bevált gyakorlat, hogy az önkormányzat havi 1.000 Ft-ot fizet a 
tulajdonosoknak. Törpe áramról van szó. Éves szinten 12.000 Ft x 4 tehát 48.000 Ft költséget jelentene. Ha a testület 
is egyetért ezzel kapcsolatban kidolgozunk egy szerződést. Egyébként nagyon jó minőségű felvételeket készítenek a 



Tolmács Község Önkormányzatának képviselő-testülete  3/2021. (VII.29.) jegyzőkönyv 

 14

kamerák! Amennyiben a rendőrségnek szüksége lenne rá két gépen lehet visszanézni a felvételeket, az egyik az enyém 
a másik a központi gépünk. 
 
 
További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, más javaslat nem volt. 
 
Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki elfogadja, hogy a 
kamerák átjátszójának áramellátása érdekében magánszemélyeknek éves szinten 12.000 Ft-ot biztosítsunk, kérem, 
kézfeltartással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta a kamerák áramellátásának biztosítását és 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:  
 

19/2021. (VII.29.) Képviselő-testületi határozat 
 
Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az újonnan kiépítésre 
kerülő kamerarendszerek áramellátásának biztosításához a kamerák telepítési helye szerinti 
magánszemélyek részére, amely négy tulajdonost jelent, az Önkormányzat havonta 1.000,- Ft-
ot megfizet. 
Fenti összeget az Önkormányzat saját költségvetéséből biztosítja, amely éves szinten 4 x 
12.000,- Ft, összesen 48.000,- Ft. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az érintett tulajdonosokkal a 
vonatkozó szerződést megkösse. 

 
Határidő: 2021. szeptember 31. 
Felelős: polgármester 

 
 
 
2.4. Napirend      Leader pályázati lehetőség 
 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Volt egy Leader ülés, és tájékoztattak, hogy 5 millió forintig lehet pályázni építésre, felújításra. Én arra gondoltam, 
hogy pályázhatnánk a tűzoltószertár felújítására. Nagyon ráférne a tetőhéjazat csere, meg egy normális külső pucolást 
tennénk rá. Beszéltem vállalkozóval, hogy jöjjön valamikor nézze meg az épületet és csináljon valami költségbecslést. 
A szerződést már megkötöttem a Nőtincsi Településfejlesztési Kft-vel, mert ők készítik a pályázatot minden 
településnek. Vagy van valami más ötletetek, hogy mit lehetne felújítani? Vagy játszóteret akartok csináltatni? 
 
Hámori Imréné képviselő 
Azt akartunk bizony! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
De hol? 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Ez az, hogy hol?! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Én mondtam egy ötletet, hogy a volt Gránit parkolójában lehetne egy zseniális játszóteret kialakítani! Zárt helyen 
lenne, központi helyen van, van árnyék, lehetne még jobban árnyasítani, csak kell egy megállapodás hosszútávra. 
Jelenleg nagyon gusztustalan az a placc! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Hát, az! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Az jó lenne! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Szép motívumokkal ki lehetne körbe festeni a falat! Mondjuk a kidőlni készülő falat meg kellene csináltatniuk! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
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Eljössz velem a főnökséghez, tárgyalhatunk velük, de én nem bízok abban, hogy megcsináltatják a falat, hogy utána 
átadják hosszútávú használatra az önkormányzatnak! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Adják át ingyen, és nekik sincs vele gondja, mert úgysem használják semmire! Egy próbát megérne! 5 millióból már 
lehet mit kezdeni! 
 
Hámori Imréné képviselő 
A kidőlni készülő falat le lehetne bontani, minek az oda? Nem? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Társadalmi munkában sok mindent meg lehetne csinálni, annyi ügyeskedő anyuka van! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Egy játszótér építésére nagyon komoly előírások, szabályok vonatkoznak, és 5 millió forint nem sok mindenre elég! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Nem kell egyből rengeteg eszközt venni, utána is lehet beszerezni újakat. 
 
dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
A pályázatnak lehet, hogy feltétele, hogy saját tulajdonú legyen az ingatlan! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
A pontos feltételekkel még nem vagyok tisztában, ezért menjünk arra, hogy mi legyen az elsődleges cél, és ha az nem 
fér bele a pályázatba, akkor mi legyen a másodlagos. Az erdőkémiának, hogy mi a terve azzal a hellyel, ezt én nem 
tudom! 
 
Hámori Imréné képviselő 
Helyileg a Szent Lőrinc út hány szám alatt található az a volt parkoló? 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
108. szám alatt, ez egy régi parkolója volt annak idején a cégnek. Betonnal körbevett terület. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Pedig azt jó lenne lebontani, keríteni, mert nem kell oda az a randa fal! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Hát csúnya! Nagyon jól meg lehetne csinálni!  
 
Jakus Szilvia képviselő 
Én ezen már annyit agyaltam, a palát ki kellene cserélni, az ott egy árnyékos hely lenne. 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
2-3 fát lehetne ültetni, egy-két paddal. 
 
dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
Azt meg kell nézni, hogy milyen fa telepíthető. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Igen, mert már csak az őshonos fákat lehet ültetni! 
 
dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
Igen, mert vannak tájidegen fák, amik elnyomják a kultúránkat! Egyébként ez egy betonozott terület! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Igen. 
 
dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző 
Itt azért nem kis munka van, és amennyi sitt ebből lesz! Itt vannak járulékos költségek! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Biztos, hogy van! De én ezen szoktam gondolkodni, hogy hogyan lehetne oda egy játszóteret építeni! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
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80.000 Ft egy konténer! 
 
Gyuricza Gergő képviselő 
Lehet, hogy tudok olcsóbban is. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Feri, nézzél utána a pályázati kiírásnak, hogy mik a feltételek. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Jó. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Mondjuk, ha megépülne nem az óvoda játszóterén bandáznának a gyerekek, mert azt nem is használhatnák. 
 
Hámori Imréné képviselő 
Hivatalosan valóban nem használhatná senki, de itt nem tudod megoldani, mert nincs másik játszótér. 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Utána jártam, és az a terület a Nógrádi Erdőkémia Kft. tulajdonában van. Mondjátok meg, hogy mi legyen a felállás? 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Már, hogy a játszótér vagy tűzoltószertár? 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Igen, vagy ha van még esetleg más ötlet?! Lehet eszközt is, de a pályázati pénzt nem kapjuk meg előre, mit eddig! 
Utólagos elszámolással kapjuk és vállalni kell 5% önerőt. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Szerintem maradjunk ennél a két beruházási lehetőségnél. 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Így van! A borház előtti placc letérkövezése is jó lenne! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Arra is kell gondolni, hogy arra nagy teherautók járnak és a szemeteskocsi is! 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Meg kell nézni, hogy meddig célszerű térkövezni, csak hogy legyen pofája, mert most nincs! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
Mondjátok, akkor, hogy mi legyen a fontossági sorrend? 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Játszótér, tűzoltószertár, borház előtti térkő! De ha ezek nem jönnek össze, akkor találunk még ki valamit! Az biztos! 
 
Jakus Szilvia képviselő 
Temetőbejárat. 
 
Dósa Istvánné alpolgármester 
Pár jó pad a temetőbe! 
 
Hajnis Ferenc polgármester 
A traktorhoz is lehetne egy padkakaszát. 
Összefoglalva a fontossági sorrendet: játszótér, tűzoltószertár, borház előtti térkő és padkakasza. Beszélek a 
pályázatírókkal és döntés akkor hozunk, ha kirajzolódik melyiknek van reális esélye. 
 
 
A képviselő-testület egyhangúlag elfogadta a polgármester által javasolt fontossági sorrendet. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
A képviselő-testület a további napirendek tárgyalását zárt ülésen folytatta. 
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K.m.f. 
 
 
 
 Hajnis Ferenc  dr. Molnár-Fábián Ágnes 
 polgármester jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles. 
 
 
 

Jakus Szilvia 
képviselő 


